

CERTIFICAT

CERTIFICADO

СЕРТИФИКАТ

認證證書

CERTIFICATE

ZERTIFIKAT



Italia

СЕРТИФИКАТ

Nr. 50 100 8200 Rev.006

THIS IS TO CERTIFY THAT/ НАСТОЯЩИМ ПОДТВЕРЖДАЕТСЯ ТО, ЧТО

THE QUALITY MANAGEMENT SYSTEM OF
СИСТЕМА УПРАВЛЕНИЯ КАЧЕСТВОМ КОМПАНИИ



GIESSE

GIESSE S.p.A.

REGISTERED OFFICE AND OPERATIONAL SITE:
ЮРИДИЧЕСКИЙ АДРЕС И ПРОИЗВОДСТВЕННАЯ ПЛОЩАДКА:

**VIA TUBERTINI 1
IT - 40054 BUDRIO (BO)**

OPERATIONAL SITES: SEE ANNEX 1 / РАБОЧИЕ ПЛОЩАДКИ: СМ. ПРИЛОЖЕНИЕ 1

HAS BEEN FOUND TO COMPLY WITH THE REQUIREMENTS OF
СООТВЕТСТВУЕТ ТРЕБОВАНИЯМ

UNI EN ISO 9001:2015

THIS CERTIFICATE IS VALID FOR THE FOLLOWING SCOPE OF APPLICATION
ЭТОТ СЕРТИФИКАТ ДЕЙСТВИТЕЛЕН ДЛЯ СЛЕДУЮЩЕЙ ОБЛАСТИ ПРИМЕНЕНИЯ

Design, manufacture and after-sale assistance of mechanism and accessories for manual and automatic opening and closing systems for residential and industrial buildings. Trade and assistance of sealing systems (IAF 17, 29, 19)

Проектирование, производство и послепродажная поддержка механизмов и аксессуаров для ручных и автоматических систем открывания и закрывания, используемых в жилых, промышленных и иных зданиях. Продажа и сопровождение уплотнительных систем (IAF 17, 29, 19)



SGQ N° 049A

Membro degli Accordi di Mutuo Riconoscimento
EA, IAF e ILAC
Signatory of EA, IAF and ILAC Mutual
Recognition Agreements

For the Certification Body
Орган сертификации
TÜV Italia S.r.l.

Validity /Срок действия

From / С: **24.11.2020**

To / По: **23.11.2023**

Issuing Date /
Дата выпуска

24.11.2020

Andrea Coscia
Business Assurance Division Manager
Руководитель отдела страхования бизнеса

FIRST CERTIFICATION/ ПЕРВЫЙ СЕРТИФИКАТ: 17.11.2008

"THE VALIDITY OF THE PRESENT CERTIFICATE DEPENDS ON THE ANNUAL SURVEILLANCE EVERY 12 MONTHS AND ON THE COMPLETE REVIEW OF COMPANY'S MANAGEMENT SYSTEM AFTER THREE-YEARS"
«СРОК ДЕЙСТВИЯ НАСТОЯЩЕГО СЕРТИФИКАТА ЗАВИСИТ ОТ ЕЖЕГОДНОГО КОНТРОЛЯ, ПРОВОДИМОГО КАЖДЫЕ 12 МЕСЯЦЕВ, А ТАКЖЕ ОТ ПОЛНОГО ПЕРЕСМОТРА СИСТЕМЫ УПРАВЛЕНИЯ КОМПАНИЕЙ ПО ИСТЕЧЕНИИ ТРЕХ ЛЕТ.»



Italia

ANNEX 1 TO CERTIFICATE NR 50 100 8200 Rev.006
 ПРИЛОЖЕНИЕ 1 К СЕРТИФИКАТУ № 50 100 8200 Rev.006
 page 1 of 1 / страница 1 из 1

THE CERTIFICATE N 50 100 8200 Rev.006 COVERS ALSO THE FOLLOWING OFFICES:
 СЕРТИФИКАТ N 50 100 8200 Rev.006 РАСПРОСТРАНЯЕТСЯ НА СЛЕДУЮЩИЕ ОТДЕЛЫ:

GIESSE S.p.A.



VIA TUBERTINI 1
 IT - 40054 BUDRIO (BO)
 Италия

Design, manufacture and after-sale assistance of mechanism and accessories for manual and automatic opening and closing systems for residential and industrial buildings. Trade and assistance of sealing systems (IAF 17, 29, 19)

Проектирование, производство и послепродажная поддержка механизмов и аксессуаров для ручных и автоматических систем открывания и закрывания, используемых в жилых, промышленных и иных зданиях. Продажа и сопровождение уплотнительных систем (IAF 17, 29, 19)

VIA L.DA VINCI 320/414
 40060 FOSSATONE DI MEDICINA (BO)
 Италия

Outbound warehouse (IAF 17, 29, 19)

склад готовой продукции (IAF 17, 29, 19)



SGQ N° 049A

Membro degli Accordi di Mutuo Riconoscimento
 EA, IAF e ILAC
 Signatory of EA, IAF and ILAC Mutual
 Recognition Agreements

For the Certification Body
 Орган сертификации
TÜV Italia S.r.l.

Validity / Срок действия

From / С: **24.11.2020**

To / По: **23.11.2023**

Andrea Coscia
 Business Assurance Division Manager
 Руководитель отдела страхования бизнеса

Issuing Date /
 Дата выпуска

24.11.2020

FIRST CERTIFICATION / ПЕРВЫЙ СЕРТИФИКАТ: 17.11.2008

"THE VALIDITY OF THE PRESENT CERTIFICATE DEPENDS ON THE ANNUAL SURVEILLANCE EVERY 12 MONTHS AND ON THE COMPLETE REVIEW OF COMPANY'S MANAGEMENT SYSTEM AFTER THREE-YEARS"
 «СРОК ДЕЙСТВИЯ НАСТОЯЩЕГО СЕРТИФИКАТА ЗАВИСИТ ОТ ЕЖЕГОДНОГО КОНТРОЛЯ, ПРОВОДИМОГО КАЖДЫЕ 12 МЕСЯЦЕВ, А ТАКЖЕ ОТ ПОЛНОГО ПЕРЕСМОТРА СИСТЕМЫ УПРАВЛЕНИЯ КОМПАНИЕЙ ПО ИСТЕЧЕНИИ ТРЕХ ЛЕТ.»